

5 tahapan

menukar sikap

A RESOURCE OF ELIM CHRISTIAN SERVICES
TRANSLATION BY EVELYN DITA

TAHAP 1: KERIDAKACUHAN

Kelemahan dan kurang upaya adalah satu tanda bahawa Tuhan tidak mengambil berat atau tidak boleh memperbaiki keadaan. Malah, mereka boleh menjadi akibat dari dosa atau kekurangan iman. Tuhan tidak terlibat dalam kehidupan seseorang yang kurang upaya, kerana Dia tidak boleh menggunakan orang-orang yang demikian rosak. Saya tidak tahu orang-orang yang kurang upaya dan saya pun tidak tahu apa-apa mengenai kekurangan upaya. Saya tidak mempunyai sebarang kepentingan dalam mengenali mereka atau untuk mengetahui lebih lanjut mengenai kehidupan mereka.

TAHAP 2: BELAS KASIHAN

Saya rasa maaf untuk orang yang mempunyai disabilitas. Benar-benar sesuatu yang sangat tidak baik. Saya diberkati oleh Tuhan dan saya boleh membantu orang lain. Saya bersyukur bahawa anak-anak saya tidak kurang upaya. Orang dengan kelemahan dan ketidakupayaan dengan jelas memerlukan seseorang seperti saya untuk membantu mereka dan memberikan mereka makna, kerana masalah mereka. Saya benar-benar tidak melihat apa-apa makna atau maksud kepada kehidupan mereka.

TAHAP 3: KEPEDULIAN

Seperti saya, orang kurang upaya telah dicipta dalam imej Tuhan. Menurut kuasa yang sahaja mereka mempunyai nilai. Saya berharap bahawa seseorang akan mengambil masa untuk menunjukkan kepada mereka kasih Tuhan, dan saya dengan senang hati akan menyokong apa-apa usaha. Malah, saya fikir kita perlu mencari jalan untuk membantu orang-orang. Mungkin kita perlu memulakan kelas pendidikan gereja khas, atau penjagaan penanggulangan demi ibu bapa.

TAHAP 4: PERSAHABATAN

Saya telah mengenal dan menghabiskan masa dengan seorang rakan yang mempunyai kecacatan. Orang ini mempunyai nilai di sisi Tuhan, tetapi juga di dalam lombong, dan saya tahu bahawa hidup saya lebih baik kerana telah diketahui orang ini, dan sebanyak saya telah membantu beliau, beliau juga telah memberkati saya. Malah, saya kini suka untuk memulakan hubungan dengan orang yang kurang upaya. Tuhan membawa ramai orang yang berbeza ke dalam gereja dan masyarakat, termasuk orang kurang upaya saya, dan kita semua mendapatkan faedah semasa kita berkembang dalam persahabatan antara satu sama lain.

TAHAP 5: KERJA SAMA

Jika Tuhan telah memanggil setiap daripada kita untuk berkhidmat dan memuji-Nya dengan setiap serat kehidupan kita, kemudian Dia melakukan perkara yang sama untuk saudara-saudara kita dalam Kristus kurang upaya. Saya kira pelayanan tidak hanya adalah untuk orang yang kurang upaya, tetapi dengan atau bersama orang yang kurang upaya. Bersama-sama, kita akan menggalakkan dan melengkapkan antara satu sama lain, dengan dan tanpa kurang upaya, ke dalam setiap kerja yang baik untuk bertindak balas terhadap panggilan Tuhan atas kehidupan kita. Kita semua boleh memberi dan kita semua boleh menerima.

MEMBANGUN KESADARAN MENYEDIAKAN AKSES MENGINTE GRASIKAN MELIBATKAN



SCAN THIS CODE OR GO TO
WWW.THE5STAGES.COM FOR MORE
INFORMATION AND RESOURCES.



"5 STAGES: THE JOURNEY OF DISABILITY ATTITUDES" IS COPYRIGHT
© 2014, ELIM CHRISTIAN SERVICES AND DAN VANDER PLAATS
WITH THANKS TO DISABILITY CONCERNS CRC,
DISABILITY CONCERNS RCA, JONI AND FRIENDS, AND MANY OTHERS